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Protokoll nr 1 från ordinarie möte den 5 februari 

2019 

Plats: Stadsarkivet 

Rum: Hyllan 

Tid: 14:00 – 16:00  

Adress: Kungsklippan 6 

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Louise Lindström, DHR 

Gunilla Göran,ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm  

Anne Sjökvist, Hörselskadades förening i Stockholm 

Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 

Berit Vikner, SRF 

Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 

Närvarande tjänstemän: 

Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 

Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 

Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet. 

Två teckenspråkstolkar från Stockholmstolkarna 

Anmäld frånvaro:  

Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern AB 

Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 

 

 

 

 

 

 

 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet och hälsade 

alla välkomna. Därefter godkändes dagordningen med 

tilläggen att punkt 4 på dagordningen ändras till 

presentation och att punkt 11 checklistan flyttas till 

punkt 5. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna. Till justerar utsågs Anne Sjökvist. 

 

3. Val av ordförande och vice ordförande.  

Gunilla meddelade att hon gärna kvarstår som 

ordförande för kommande mandatperiod. Beträffande 

val av ordf. + vice så beslöt rådet att bordlägga frågan 

till nästkommande möte, då framför allt de nya 

medlemmarna mer lärt känna rådet. 

4. Presentation. 

Rådets nyvalda medlemmar presenterade sig vad 

gäller intressen, bakgrund och varför man tycker det 

är angeläget att ta på sig uppdraget i 

funktionshinderrådet. Övriga sittande rådsmedlemmar 

och tjänstemän presenterade sig också. 

Kulturnämnden har beslutat att godkänna och välja in 

nedan nämnda personer utifrån HSOs nomineringar:  

Mia Modig, Dövas förening i Stockholm  

Berit Vikner, Synskadades Riksförbund 

Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i 

Stockholm 

 

5. Checklistan. 

 

Gunilla presenterade den uppdaterade checklistan 

över tillgänglighet som rådet ska använda sig av vid 

sina sammanträden. Den fylls i efter varje möte av 

den utsedde justeraren + en person till. Den biläggs 

protokollet och överlämnas till representanten för den 

verksamhet rådet hållit sitt möte i. Bertil hade 
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synpunkter på tillägg utifrån astma- och 

allergiperspektivet och Mia väckte frågan om 

nödvändigheten av teckenspråkiga informationsfilmer 

för att även  få fler teckenspråkiga att besöka stadens 

olika arenor och verksamheter. Anne uppdaterar 

checklistan med de två tilläggspunkterna. 

 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 12 

februari. 

Rådet har tagit del av verksamhetsplanen för 

kulturförvaltningen och återkommer med synpunkter 

till nästkommande möte. Man önskade också få en 

återkoppling på - utifrån möte och diskussion med 

HR-ansvarig på kulturförvaltningen - hur man 

strategiskt ska jobba med implementeringen av 

programmet för ”Delaktighet och Tillgänglighet”.  

7. Övriga ombyggnadsprojekt. 

 

Rådet informerades om den planerade invigningen av 

Stadsmuseet i april. 

 

8. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  

 

Rådet har inte mottagit några remiser eller motioner. 

 

9. Rapporter 

 

Christer berättade i korthet om det förändrade 

budgetläget på kulturförvaltningen och vilka 

konsekvenser och möjligheter denna utmaning 

aktualiserar. 

Rådet efterfrågade den uppdaterade versionen av 

rapporten som Ramböll gjort gällande 

funktionshinderrådens arbetssätt och struktur. Christer 

kollar med Pia Ehnhage om detaljerna runt detta. 

 

Berit: 

SRF har konstaterat att socialförvaltningen beslutat på 

delegation att minska utgivningen av taltidningen På 

tal om Stockholm med 9 nummer per år. Ärendet har 

nu varit upp i KF och några partier försöker stoppa 

neddragningen. På tal om Stockholm kommer som cd 

till våra Daisyspelare veckovis och kan även läsas på 
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dator. Taltidningen innehåller förutom 

tillgänglighetsfrågor i stan en hel del information om 

kulturevenemang. Som exempel innehöll gårdagens 

tidning stadsarkivets vårprogram, en  lista över mest 

utlånade talböcker och tips om några event. Bra om 

kulturnämnden också får kännedom om 

inskränkningarna som socialförvaltningen gjort. 

Besparingen är endast 400 000 kronor.  

 

 

10. Förslag på lokal till nästa möte. 

 

Gunilla föreslog rådet att ändra möteplatsen för nästa  

möte den 26 februari från OCD-föreningens lokal på 

Erstagatan 1 till Liljevalchs, detta bland annat utifrån 

möjligheten att rådet då kan ta del av vårutställningen. 

Christer undersöker om vi kan vara på Liljevalchs. 

 

 

11. Uppföljningsfrågor. 

6a Rapport om tillgängligheten på Stadsmuseet, 

Anne har varit i kontakt med ledningen för 

Stadsmuseet och fått en ingång för vidare 

undersökning, rådet beslöt att efter invigningen av 

museet i april genomföra ett studiebesök på plats. 

12. 6b Rapport vilka av kulturförvaltningens 

verksamheter erbjuder pictogram, Louise är igång 

med uppgiften och återkommer med en rapport till 

nästa möte. 

 

  

13. Övriga frågor 

Gunilla betonade vikten av att vi är utsedda av HSO 

och dess betydelse för uppdraget som ledamot i 

kulturnämndens funktionshinderråd. I de fall Gunilla 

blir sjuk ansvarar hon för att utse en tillfällig 

ersättare som föreslogs till Anne och eller Louise. 

 

De nya rådsmedlemmarna uppmanades att kontakta 

Christer om man önskar låna en Ipad. Rådets nya 

medlemmar informerades om att förmöten 

genomförs i mån av behov, rådet träffas då en timme 

innan ordinarie mötestid, kl. 13:00. Vid dessa 

tillfällen är inga tjänstemän närvarande. 
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Christer berättade att rådet är välkomna till KTH den 

11 juni för en förläsning och workshop kring 

arkitektur, design och hur man ska läsa planritningar. 

 

Anne berättade om HRF Stockholms projekt att kolla 

teleslingorna på samtliga stadens bibliotek under 

året. Enligt stadens egna hemsidor finns teleslingor 

enbart på sex av 52 bibliotek.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 Balanslista 2018 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras 

med 9 olika ikoner per 

verksamhet. Finns det s.k. 

pictogram till varje verksamhet? 

Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 

Hägers rapport fått gällande 

Stadsmuseet, 

tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 

Klart vt 2019, rådet 

genomför ett 

studiebesök på plats 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 

Information om bygget 

Studiebesök i Liljeholmen 

  Christer 

 Under 2019 

Peeter Mark fr Sta 

bjuder in. 

 

Skapa arbetsgrupper utifrån 

programmet ”Ett Stockholm för 

alla” 

Ordförande Pågående 
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Hur ska rådet utveckla nya 

samarbetsformer med 

kulturförvaltningen? 

 Rådet  

 

 

 

 

Fortlöpande kontakt 

med och bevaka 

”Tjut” tillsammans 

med b.la, 

Kulturstrategiska 

avdelningen 

Enheten, på KUF. 

Gemensamma 

studiebesök 

 

Bevaka ombyggnad av 

Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  

Kulturförvaltningen 

PO Törnqvist 

Från jan -19 och 

framåt 

Framtagande av aktiviteter och 

indikatorer kopplade till målen i 

programmet för delaktighet 

gällande VP 2018. 

Rådet 

Under 2019 

Förslag till 

aktiviteter/indikatorer 

fastställs 

 

 

Gunilla Göran ordf.              Anne Sjökvist, justerare   

                      

 

 

Christer Nygren sekreterare 

 

  

 

 

                

 


